
Ahoj všem. 

Už jsme doma téměř dva měsíce a teď to vypadá, že bychom se mohli brzy alespoň s některými  

konečně setkat. Potřebovala bych vědět, zda už náhodou někdo není přijat na SŠ nebo SOU. 

Věřím, že hlavně zájemci o SŠ se pravidelně připravovali k přijímacím zkouškám pomocí didaktických 

testů. Pokud jste narazili na nějaký problém, poznamenejte si ho a budeme se mu moci věnovat na 

případných konzultacích, o kterých budete blíže informováni. 

Na 9. týden posílám první část výstupního testu z mluvnice. 

Příjemný týden přeje Machová 

 


